
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
30. august 2018 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Bygning2 – Rørsangervej / indskolingsbygningen  

Deltagere: Stine, Tenna, Lene, Thomas Hvid, Rikke, Kitty, Katrine, Dan, GF, HO, AHN, MF, og Ahmed 

Afbud: Dorte, Anders, Malik, Sebastian, FK 

 , 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces 
hvordan?) 

Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Formalia  
 
 

Følge og på og godkende referat 
Konstituering af SB 
Godkende forretningsorden 

Bilag 
 
Bilag 

15 min Referatet fra maj mødet er desværre bortkommet. SB beslutter, at 
det ikke giver mening at prøve at genskabe indholdet. Mødet var i 
forvejen præget af at være ikke-beslutningsdygtig pga. frafald. 
 
Referatet fra juni godkendes. 
Dagsorden godkendes. 
 
Konstituering af formand: Dorte har meldt sig til at tage endnu en 
omgang som formand. Alle tilstedeværende bakker op om 
kandidaten. Dorte vælges som formand. 
Valg af næstformand udskydes til næste møde. 
 
Forretningsdagsordenen gennemgås og der tilføjes en enkelt 
kommentar. Forretningsordenen godkendes. 
 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret 

Elevrådsrepræsentanter
ne orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

5 min  
Der blev afholdt elevrådsmøde i fredags.  
Ahmed er stadig formand – valgt for to år og Sebastian, 8.u, blev 
valgt som næstformand. 
Desværre er både Anders og Sebastian fraværende i dag og Ahmed 
kunne ikke deltage i fredagens møde grundet skoletur, så 
informationer fra mødet må vente til næste SB-møde. 



 
 
 

Bestyrelsesmappen Gennemgang (udleveres på 
mødet) 
 

Gennemgang 
 
 

20 min HO gennemgår de forskellige områder i skolebestyrelsesmappen. 
 

Indsatser næste skoleår Genorientering til den nye 
bestyrelse 

Drøftelse: 

• Matematikindsa
ts 

• Udskolingsmidle
r 

• Konflikthåndteri
ng  

• Klasseledelse  
 

20 min  
GF og HO redegør for skolens fire indsatsområder. 
 

Byggesag 
 

Seneste informationer 
behandles.  

Status på genhusning og 
indflytning 
 
 

10 min HO  
Tidsplanen er revurderet endnu en gang og udmeldingen er, at 
udskolingshuset overleves til skolen pr. 1. januar.  
Pavillonerne fjernes i juleferien.  
 
Idræts/musikbygningen er taget i brug med stor fornøjelse. HO 
foreslår at SB får rundvisning på næste møde. 
 
Der spørges ind til mangellisten og den ”lange” ventetid på at få 
løst problemerne. HO forklarer at alle de nævnte ting allerede er på 
mangellisten, som er sendt videre til byggeledelsen – og rykket for - 
i flere omgange.  
 
I forhold til indskolingsbygningen og varmeregulering er der stadigt 
fokus på at justere systemet – samt at træne den korrekte brug af 
det.  
 
HO understreger at SB endelig må skrive eller ringe, hvis der er 
spørgsmål eller oplevelse af mangler. 
 
           
 
 



 
 

Mobilpolitik og 
skofriskole 

Status og evaluering   Drøftelse 
 
 

10 min Der er en generel oplevelse af at det er gået gnidningsfrit med at 
indføre mobilfri skole. 
Der er positive effekter på både de faglige og sociale områder. 
Klasserne er langt mere aktive i frikvartererne med spil og fysiske 
aktiviteter og det virker som om, at de har lettere ved at 
koncentrere sig i undervisningen, 
 
Skofri skole: 
Der er en oplevelse af en dejlig ren indskolingsbygning og at 
eleverne nyder at have strømpefødder og sutsko på. 
Der er stadig store dele af skolen som ikke er skofri og dette samt 
den ufærdige bro mellem de to bygninger giver ret meget skoskifte-
bøvl, men det er jo heldigvis kun for en kort periode mere. 
 
 
 

Kontaktforældremøder 
/ forældremøder 
 

Planlægning  Drøftelse og beslutning  20 min  
Skolebestyrelsen har tidligere deltaget på forældremøderne og 
præsenteret skolebestyrelsens arbejde. HO foreslår at den nye 
skolebestyrelse springer over i år og venter genoptager opgaven 
næste år, når der er mere erfaring med SB-arbejdet. 
Kitty foreslår at SB deltager på 0. klassernes forældremøde. 
Dette er der opbakning til og Kitty vil spørge Dorte om hun vil 
kunne deltage sammen med Kitty. 
 
På næste formøde vendes også temaer for kontaktforældremøder 
samt datoforslag. 
 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 

 5 min  Forældrene 
Der spørges ind til reglerne for badning efter idræt. HO orienterer 
om, at reglerne er som de altid har været. Alle elever skal bade. Vi 
arbejder på at sikre, at alle elever, at det er en naturlig og tryg 
situation at bade efter idræt. 



 

Hvis der er udfordringer ift. blufærdighed eller andet, så er der 
mulighed for at bade med badebukser eller i de to individuelle 
baderum. 
 
Lærerne – 
 
Ledelsen 
Den tredje kalkule på økonomien viser at budgettet holder på både 
skole og KKFO. 
Ansøgningsfristen på skolelederstillingen udløber i næste uge. Der 
har været en pæn bunke potentielle ansøgere på besøg på skolen 
og det tegner godt for ansøgerfeltet. 
 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde   5 min Konstituering af næstformand 
Økonomi 
Kontaktforældremøderne 
Drøftelse af formålet med Dans (Borgerrepræsentationens) 
deltagelse. 
 
 
 


